
Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti 

 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia dňa 07.06.2023 

  
 
Zasadnutie: 07.06.2023 
 
Prítomný: Z. Kolman Šebestová – predsedníčka, T. Kratochvílová, A. Sarlós, A. Hájková, M. 
Ondrejkovič, L. Točka, 
  V. Weber, P. Klučka, J. Vydra  
 
Neprítomný: / 
 
Hostia:  A. Árva,  Z. Grečová, V. Baumann 
 
Tajomník: M. Michrina 

 
 
Otvorenie, schválenie programu 
 
 Predsedníčka komisie p. Z. Kolman Šebestová privítala členov komisie, otvorila komisiu 
dopravy, mobility a bezbariérovosti, skonštatovala, že komisia je vzhľadom na počet prítomných 
členov uznášaniaschopná. 
 
Program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022 (p. Grečová) 
3. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka (p. Grečová ) 
4. Petržalský parkovací systém – žiadosť o usmernenie MD SR (p. Árva) 
5. Návrh na uzavretie nájmu pozemku v k.ú. Petržalka, parc. č. 4373/10 pre Regent and Co, 

spol.s.r.o.,Vlastenecké námestie 3,851 01 Bratislava ako prípad hodný osobitného zreteľa 
(p. Baumann) 

6. Rôzne 
 
Uznesenie:  Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti – hlasovanie k otvoreniu a schváleniu 

programu s pripomienkou o stiahnutí bodu č. 3. z programu zasadnutia. 
 
Hlasovanie: Prítomných: 9             Za: 9             Proti: 0             Zdržal sa: 0             Nehlasoval: 0 
Záver: Uznesenie bolo schválené. 
  
 
 
K bodu č. 2:  Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022 (p. Grečová)  



P. Grečová predstavila hospodárenie MČ Bratislava – Petržalka. Príjmy a výdaje boli 
rozpočtované vo výške 67 637 784 EUR, v skutočnosti príjmy boli vo výške 71 227 251 
EUR a výdaje 65 041 810 EUR, výsledný výsledok hospodárenia bežného rozpočtu 
3 101 615 EUR, z kapitálového -5 358 507 EUR, finančné operácie 8 442 333 EUR. Vo 
finančných operáciách  boli výdavky vo výške 5 935 610,93 EUR, zostatok dotácií bol 
vo výške 2 742 482 EUR a čerpaný úver vo výške 1 000 000 EUR. Bilancia prebytku 
hospodárenia vo je výške 6 185 441 EUR. 
Po odpočítaní nevyčerpaných účelovo určených prostriedkov poskytnutých v roku 
2022 v celkovej výške 4 121 622,80 EUR je zostatok celkového prebytku 
hospodárenia na prerozdelenie do účelových peňažných fondov mestskej časti vo 
výške 1 913 457,61 EUR. 
Celú čiastku navrhujeme previesť do Rezervného fondu mestskej časti Bratislava-

Petržalka. 
 
Diskusia: 
 

p. Vydra sa vyjadril k nedočerpaním rôznych prostriedkov, ktoré mohli byť 
dočerpané. P. Grečová povedala, že kapitálové výdavky boli čerpané na 82%, čo bola 
najviac za posledné roky. Z 9 838 tis EUR sa vyčerpalo 7 903 tis EUR. P. Klučka sa 
opýtal na dôvody nevyčerpania. P. Grečová odpovedá, že je to individuálne, napr. 
bazén na Pankúchovej. Nevyčerpané prostriedky sú z objektívnych dôvodov.  

 
Uznesenie: Miestna rada mestskej časti Bratislava-Petržalka o d p o r ú č a Miestnemu 
zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 

A. s c h v á l i ť 
 

1. Celoročné hospodárenie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2022 bez 
výhrad. 

2. Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2022 
- schodok bežného a kapitálového rozpočtu vyčíslený podľa § 10 ods. 3 písm. 

a) a b) zákona 
č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vo výške 2 

256 892,08 € 
 

- zostatok finančných operácií znížený o bilanciu zábezpek a vratných platieb 
vo výške 8 291 972,49 €. 

 
3. Prevod zostatku finančných operácií vo výške 8 291 972,49 € znížený o schodok 

bežného 
    a kapitálového rozpočtu vo výške 2 256 892,08 € a nevyčerpané účelovo určené 

prostriedky 
    poskytnuté v roku 2022 v sume 4 121 622,80 € do Rezervného fondu mestskej časti 
    Bratislava-Petržalka v čiastke 1 913 457,61 €. 

 
B. p o t v r d i ť 

 
          použitie prostriedkov peňažných účelových fondov mestskej časti Bratislava-
Petržalka v roku 
             2022 podľa ich účelu 
 

C.    z o b r a ť   n a   v e d o m i e 



 
               odborné stanovisko miestneho kontrolóra k záverečnému účtu mestskej časti 
Bratislava-Petržalka 
 
Hlasovanie: Prítomných: 9  Za: 9  Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
Záver:  Uznesenie bolo schválené 
 
 
 
K bodu č. 3: Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka (p. Grečová )  
 
 
Uznesenie: Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti o Návrhu na úpravu rozpočtu mestskej 

časti Bratislava – Petržalka bod sťahuje z rokovania. 
 
Odôvodnenie: K navrhovanému bodu neboli predložené materiály. 
 
Hlasovanie: Prítomných: 9  Za: 9  Proti: 0   Zdržal sa: 0 
 Nehlasoval: 0 
Záver:  Bod bol stiahnutý z rokovania. 
 
 
K bodu č. 4: Petržalský parkovací systém – žiadosť o usmernenie MD SR (p. Árva) 
 

p. Árva predniesol dôvodovú správu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava – Petržalka, ktoré prijalo dňa 14.03.2023 uznesenie číslo 63/2023, ktorým 
zobralo na vedomie upozornenie prokurátora (sp. zn. Kd 397/22/1100-15 zo dňa 
02.03.2023) voči petržalskému parkovaciemu systému (PPS) ako regulácii dočasného 
parkovania motorových vozidiel, a zároveň zaviazalo starostu o požiadanie 
usmernenia od Ministerstva dopravy Slovenskej republiky (ďalej len „ministerstvo“). 
 
Referát statickej dopravy pripravil žiadosť o usmernenie, ktorá bola ministerstvu 

doručená. 
p. Árva prečítal odpoveď z ministerstva, ktoré potvrdilo skutočnosť kedy podľa 
paragrafu 3 ods. 2 zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách „Miestnu 
štátnu správu vo veciach miestnych ciest a účelových ciest vykonávajú obce ako 
prenesený výkon štátnej správy.“  
 
Z uvedenej odpovedi vyplýva, že mestská časť Bratislava – Petržalka ako správca ciest 
III. a IV. kategórie je oprávnená navrhovať použitie dopravných značiek a dopravných 
zariadení, a teda predkladať projekty organizácie dopravy. Ak je navrhovaný projekt 
mestskej časti Bratislava – Petržalka schválený Krajským dopravným inšpektorátom  
a magistrátom hl. m. SR Bratislava, mestská časť Bratislava – Petržalka je oprávnená 
zrealizovať dopravné značenie podľa projektovej. 

 
Diskusia: 
 

p. Kratochvílová predniesla právny názor, že mestská časť nemôže realizovať dočasné 
parkovanie, môže regulovať len vyhradené miesta a regulácia parkovacích miest je 
len v kompetencií na základe platného VZN hl. m SR Bratislava.  



p. Árva nadväzuje na právny výklad p. Kratochvílovej, že parkovací systém je 
v právomoci mesta Bratislava a ak sa poslanci rozhodnú aby parkovací systém zanikol, 
môžu to urobiť. 
p. Árva spomenul, že regulácia v MČ Petržalka je lepšia ako žiadna regulácia. Taktiež 
podotkol, že v minulosti pracoval na regulácií parkovania  rezidentskej zóny Biely kríž, 
pričom systém regulácie bol rovnaký, ale nečelili upozorneniu prokurátora. p. 
Kratochvílová uviedla, že nie je v záujme mesta Bratislava rušiť momentálne 
parkovací systém regulovaný mestskou časťou Bratislava – Petržalka. Taktiež 
zdôraznila, že je v záujme rozvíjanie parkovacieho systému PAAS ale aj so 
spoluprácou mestskej časti Bratislava – Petržalka. 
p. Vydra sa vyjadril, že zrušením parkovacieho systému PPS by na stala zložitá situácia 

s parkovaním. 
p. Árva pokračoval v diskusii a spomenul, ak by PPS nebol v súlade s platnou 
legislatívou, Krajský dopravný inšpektorát a ani mesto Bratislava by neurčili dopravné 
značenie. 
p. Weber sa zapojil do diskusie s otázkou, či PPS má nastavený sankčný systém pre 
vodičov, ktorí nedodržujú podmienky regulácie. Postih za nedodržanie pravidiel PPS 
hodnotí MsP – osadením zariadenia na zabránenie jazdy vozidla (papuči) odpovedá p. 
Vydra a p. Árva dodáva, že je snahou MsP v spolupráci s mestskou časťou Bratislava – 
Petržalka vyvíjať úsilie aby boli riešené prípadné priestupky pri porušení pravidiel 
PPS. 
p. Sarlós sa vyjadril so skúsenosťou občanov, ktorí pracujú do neskorej noci a nemajú 
možnosť vozidlo zaparkovať ak nie sú rezidentmi mestskej časti, navrhuje čo 
najväčšiu súčinnosť s mestskou časťou Bratislava – Petržalka pri zavádzaní 
Celomestského parkovacieho systému PAAS.  
 
 
 

 
 
Uznesenie: Miestna rada mestskej časti Bratislava-Petržalka o d p o r ú č a Miestnemu 

zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
 zobrať materiál na vedomie 

- bez pripomienok 
 
Hlasovanie: Prítomných: 9           Za: 9              Proti: 0             Zdržal sa: 0         Nehlasovali: 0 
Záver: Bod bol vzatý na vedomie 
 
 
 
K bodu č. 5: Návrh  na uzavretie nájmu pozemku  v k.ú. Petržalka, parc. č.   4373/10  pre Regent 

and Co,spol.s.r.o.,Vlastenecké námestie 3, 851 01 Bratislava,  ako prípad hodný 
osobitného zreteľa (p. Baumann) 

 
p. Baumann predstavil Návrh na uzavretie nájmu pozemku, ktorý bol upravený od 
posledného predloženia na Miestnom zastupiteľstve. Výsledkom ukončených 
rokovaní by malo byť neuzavretie separátnej dohody o spolupráci, ale bude na 
mestskú časť adresovaná žiadosť, ktorá bude odkazovať na predchádzajúce rokovania 
s aktualizovanými podmienkami, medzi ktorými sú zahrnuté podmienky, že mestská 
časť Bratislava – Petržalka nebude zabezpečovať starostlivosť o parkovisko (rampy, 
nájomné). Finálna verzia podmienok bude zverejnená 9.6.2023. 



 
Diskusia: 
 

p. Vydra sa opýtal p. Baumanna či dané parkovisko bude vyňaté z regulácie PAAS. P. 
Baumann odpovedal, že to bude vyňaté. Jedná sa o súkromný pozemok. Podmienky 
parkovania by mala mať kompetencií mestská časť aj čo sa týka spoplatnenia aj 
samotnej regulácie. 
p. Kratochvílová sa opýtala čo znamená, že si to chce regulovať mestská časť. p. 
Baumann odpovedá, že mestská časť bude mať možnosť určiť v akej výške bude 
parkovanie spoplatnené. 
p. Šebestová odporúča o danom návrhu zatiaľ nehlasovať, keďže nie sú ešte finálne 
definované podmienky navrhuje Návrh vziať na vedomie. p. Sarlós sa opýtal, na ako 
dlho by sa uzatvorila zmluva, p. Baumann odpovedá, že skúšobne na jeden rok. p. 
Kratochvílová dodala, že by bolo žiadúce ak by na danom parkovisku platili 
podmienky PAAS, pretože by to mohlo byť pre občanov mätúce ak by regulovanej 
zóne platili dva rôzne systémy regulácie. p. Baumann  odpovedá, že v danom prípade 
to nie je možné, keďže parkovisko je súkromné. p. Weber sa pýta aká časť parkoviska 
by bola určená pre občanov. p. Baumann odpovedá, že finálne podmienky budú 
zverejnené 9.6.2023. 

 
Uznesenie: Miestna rada mestskej časti Bratislava-Petržalka o d p o r ú č a Miestnemu 
zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
  s c h v á l i ť 
 

ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zák. SNR č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, nájom pozemku registra 
„C“ KN  parc. č. 4373/10 o výmere  1090 m2, druh pozemku - zastavané plochy a 
nádvoria, za cenu 2,60  €/m2/ročne, čo celkovo predstavuje ročné nájomné vo výške 
xxx, do 31.7.2024 za účelom  parkovania hostí Penziónu - Hotel Dominika, ako súčasť 
podnikateľskej činnosti na Vlasteneckom námestí 3, Bratislava - Petržalka pre 
žiadateľa Regent and Co., spol. s.r.o., Bratislava, Vlastenecké námestie 3, 851 01  
Bratislava, IČO: 35 688548, za podmienok:  

 
  • xxxx 
  • xxxx 
 

Predmetný nájom je prípadom  hodným osobitného zreteľa  s poukazom na čl. 6, bod 
17,  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Bratislava-Petržalka 
a s majetkom zvereným jej do správy hlavným mestom SR Bratislavou, nakoľko  sa 
prostredníctvom nájomného vzťahu zmierlivo usporadúvajú vzťahy s vlastníkom 
stavby, ktorá sa na predmetnom pozemku nachádza.  

 
Zmluva o nájme pozemku bude podpísaná do 90 dní od schválenia uznesenia v 
miestnom zastupiteľstve. V prípade, že nájomná zmluva v tejto lehote nebude 
nájomcom podpísaná, toto uznesenie stratí platnosť. 

 
Hlasovanie: Prítomných: 9           Za: 8             Proti: 1             Zdržal sa: 0         Nehlasovali: 0 
Záver:  Bod bol vzatý na vedomie. 
 
 
 



K bodu rôzne:   Návrh na predloženie harmonogramu rekonštrukcie chodníkov a debarierizácií (p. 
Sarlós a p. Weber) 

 
p. Sarlós predniesol Návrh na predloženie harmonogramu rekonštrukcie chodníkov 
a debarierizácií aby mestská časť pripravila konkrétny harmonogram rekonštrukcie 
chodníkov, časovým plánom , rozpočtom a priorizáciou.   

 
Diskusia:  P. Weber dodáva, že im bol dodaný zoznam chodníkov, ktorý nezodpovedá reálnemu 

stavu, bez dodatočných údajov (metrov, pozícia chodníka atď.). 
p. Točka sa zapojil do diskusie a navrhuje rozdeliť termíny na krátkodobý a dlhodobý 
aby celkový plán bolo možné realizovať. p. Kratochvílová navrhuje aby sa prioritne 
plánovalo zahrnutie bezbariérových úprav okolo nemocnice v mestskej časti 
Bratislava – Petržalka. p. Vydra sa pripojil ku diskusií a zdôraznil, že mestská časť má 
možnosť cez novú aplikáciu nahlasovania podnetov zapojiť aj občanov, ktorí by mohli 
informovať mestskú časť a následne by sa mohli realizovať úpravy chodníkov 
s prioritou.  

 
Uznesenie: Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
  Žiada starostu 
 

O predloženie podrobného harmonogramu rekonštrukcie chodníkov a 
debarierizačných opatrení do septembrového zasadnutia zastupiteľstva mestskej 
časti Bratislava.  

 
  Harmonogram musí obsahovať:  
 

1. zoznam úsekov  vhodných na rekonštrukciu a  debarierizáciu zoradený podľa 
priorít miestneho úradu MČ Petržalka,  vyjadrený v metroch štvorcových a 
vymedzením úseku realizácie. 

2. Rozpočtovú doložku k jednotlivým úsekom 
3. S termínom realizácie plnenia. 

 
Hlasovanie: Prítomných: 9           Za: 8             Proti: 1             Zdržal sa: 0         Nehlasovali: 0 
Záver:  Uznesenie bolo schválené. 
 
Predsedníčka komisie KDMaB na záver poďakovala všetkým členom a oficiálne ukončila rokovanie o 
17:10 hod. 
 
Predseda komisie:  Ing. Zuzana Kolman Šebestová 
Tajomník komisie: Miloš Michrina 
 


